

## 17/18秋冬中国纺织面料流行趋势 FABRICSCHINA TREND A/W 17/18

Fabrics China Pioneer Plants China Fashion Alliance

China Fashion Creative Valley

WGSN

## 关联 / Association

世界变化的节奏已经超出人们的预期,科技的迅速发展颠覆了我们看待世界的目光,触发了我们与世界新的关联。

"关"即关系,"联"即链接。未来与传统,过去与现在,人与自然,内在与外在,原本处于矛盾关系的两个方向在新的时代环境下产生了链接,碰撞出这一季新鲜而有趣的趋势主题。

The beat of the world has surpassed our expectations while the rapid development of science and technology constantly challenges our view of world, which trigger new associations between the world and us.

Focused on both "interrelation" and "connection", we link future and tradition, past and present, human and nature, inner and outside; combine opposite sides together in the new circumstances, so to create this season's fresh and interesting concept.

时尚概念区:7.1H / 正装趋势区:6.1H / 女装趋势区:8.1H

/休闲装趋势区: 7.2H/辅料趋势区: 4.1H







汇融时光

**Merging Time** 



CNC5COLOR® 030 30 05

CNCSCOLOR\* 036 60 10

CNC500LOR\* 128 20 12

CNC5COLOR® 008 20 12

CNC5COLOR® 100 35 12

CNC5COLOR\* 049 50 02

CNCSCOLOR\* 056 20 01

## CNC5COLOR\* 010 30 27

ONCSOOLOR® System for Fashion. The printed colors may not meet ONCSOOL-OR® standards accurately, please refer to the original ONCSCOLOR® standard color cards for accuracy. 历史与传统是文明发展的见证,那些古老的、经典的存在,是时光的沉淀,是历史长河中的瑰宝。站在过去与未来的交叉口,用现代的审美和需求重新解构经典,融合多个时代的特征,发扬精益有球精的工匠精神,打造华丽而有趣的后复古时代风格。

一系列低明度的色彩奠定了这一主题沉稳厚重基调。高贵的酒红色、浓列的绛红、午夜蓝和孔雀蓝创造了优雅古典的氛围,点缀其中的裸金色增添了更多华丽感。

History and tradition is the witness of our civilizing process, those ancient, classic elements are the deposition of long past and treasure among human heritage. Standing in the intersection of past and future, designers now deconstruct classics with modern aesthetic and demand, to merge different traits from multiple times and to pursue craft spirit to complete this gorgeous, and interesting Post-Vintage style.

A palette of low brightness colors set a steady and profound tone for this story. Noble burgundy, thick magenta, midnight blue and brilliant blue create a classic and elegant emotion; interspersed beige gold adds more luxury taste.

Jacquards and woolen printings inspired by classical European wallpaper or home textiles; embossing, burnt-out or brushed jacquards create diverse figured velvet effects; glittering look made by metallic luster fancy yarns; extralight tweeds; metallic foil printings; winter laces in quiet colors; baroque style jacquards and embroideries; gorgeous metallic yarns. Combination of woolen spinning jacquards and calendaring process forge a gleaming magnificence.



